
PROTOKÓŁ NR  12/07 
 POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU 13 GRUDNIA  2007  ROKU 

( p o s i e d z e n i e  w y j a z d o w e  w  F i l h a r m o n i i  
Św i ę t o k r z y s k i e j  w  K i e l c a c h ) 

Posiedzenie trwało w godzinach od 13.00 do 16.30  
Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji  Pan Józef śurek.  
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji i goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności (załącznik nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Przewodniczący obrad  przedstawił porządek posiedzenia przesłany 
przy zaproszeniu na posiedzenie.  
Zapytał członków Komisji o uwagi do ww. porządku. Członkowie Komisji 
uwag nie zgłosili i jednogłośnie zaaprobowali porządek obrad w poniŜszym 
brzmieniu: 

1.  Działalność merytoryczna i inwestycyjna Filharmonii Świętokrzyskiej im. 
Oskara Kolberga w Kielcach.   

2. Sprawy róŜne.  

Przebieg posiedzenia: 

Radni otrzymali materiały do pkt. 1 przy zaproszeniu na posiedzenie. 

Ad 1. 
Dyrektor Filharmonii Świętokrzyskiej Jacek Rogala przybliŜył strukturę 
organizacyjną, działalność merytoryczną, infrastrukturę Filharmonii, działalność 
finansową oraz zamierzenia inwestycyjne jednostki. Treść wystąpienia zgodna 
z treścią informacji o działalności Filharmonii Świętokrzyskiej, stanowiącej zał. 
nr 3 do protokołu.  

W dyskusji: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Alfreda Zawierucha-Rubak zwróciła uwagę 
na niskie uposaŜenia muzyków (średnia pensja 1830 zł brutto plus dodatek  
staŜowy) trudne warunki pracy oraz wiele zagroŜeń chorobami zawodowymi 
(choroby płuc, zwyrodnienia stawów kończyn górnych).   

Dyrektor Filharmonii Świętokrzyskiej Jacek Rogala odniósł się do 
powyŜszego wystąpienia, wyjaśniając iŜ kierownictwo walczy o status 
materialny pracowników, szczególnie Ŝe z powodu Ŝenująco niskich  uposaŜeń 
członkowie orkiestry pracują po godzinach, zatrudniają się na rejsach, kosztem 
zdrowia, rodziny i domu; muzycy, mimo wysokiego ryzyka zapadaniem na 
choroby zawodowe, nie posiadają przywileju przejścia na wcześniejsze 
emerytury. 
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Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i  Sportu Jacek 
Kowalczyk poinformował o ostatnio dokonanych zakupach dla orkiestry 
(ubrania, krzesła, instrumenty). 

Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i Sportu 
Małgorzata Kowalińska poinformowała o działaniach Departamentu w kwestii 
poprawy uposaŜenia finansowego pracowników Filharmonii. Jednak dla 
radykalnej poprawy statusu finansowego zawodów artystycznych niezbędne SA 
rozwiązania systemowe.   

Zastępca dyrektora Filharmonii Jacek Rudnicki omówił, posiłkując się 
planszami, plany inwestycyjne jednostki. Treść wystąpienia zgodna z treścią 
informacji stanowiącej zał. nr 3 do protokołu. 

Dyrektor Filharmonii Świętokrzyskiej Jacek Rogala zaapelował o poparcie 
starań o pozyskanie środków finansowych na inwestycję. 

W  d y s k u s j i :   

Radny Sławomir Marczewski wyraził zaniepokojenie o koszty utrzymania 
nowego obiektu w przyszłości. Stwierdził równieŜ, Ŝe niezbędne jest zwrócenie 
się do posłów Ziemi Świętokrzyskiej o pomoc w pozyskiwaniu środków 
finansowych na budowę nowego obiektu oraz zainteresowanie potrzebą zmian 
przepisów emerytalnych dla muzyków.  

 Komisja podzieliła pogląd Radnego Sławomira Marczewskiego i zwróciła 
się do Dyrektora Filharmonii o przygotowanie dla parlamentarzystów zestawu 
materiałów ilustrujących inwestycję i potrzeby finansowe na jej zrealizowanie.  

 Komisja wysoko oceniła działalność artystyczną i edukacyjną Filharmonii 
Świętokrzyskiej, szczególnie Ŝe prowadzona jest w warunkach nieodpowiednich 
dla wszystkich pracowników: muzyków, administracji, obsługi widowni. 
Członkowie Komisji zadeklarowali przychylność oraz wszelką moŜliwą pomoc 
w pozyskiwaniu środków finansowych na budowę nowej siedziby podczas debat 
i głosowań na sesji Sejmiku.  

Następnie Komisja obejrzała wybrane pomieszczenia (zaplecze i scenę, sale 
prób, garderoby, pomieszczenia administracyjne). 

Ad 2. 
Spraw róŜnych nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Barbara Loch  

        Przewodniczący obrad 

 

             Józef śurek 


